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Arbejdsreferat Bestyrelsesmøde 17.05.2023 
 
  
Mødedato: 17. maj 2023 
Mødetid: 19:00 
Mødested: Kegnæs Friskole 
  
Forventet varighed: 3 timer 
Indkaldte deltagere: Marlene, Ronni, Jens B., Mona, Tine, Søren, Jens N., Maria, Julie, 

Chris & Kieran, Mette, 
Afbud:  
  

 
Dagsorden 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
 

2. Valg af referent 
Mona valgt 
 

3. Valg af ordstyrer 
Søren blev valgt. 
 

4. Godkendelse af beslutningsreferat fra senest bestyrelsesmøder 
 
Godkendt 
 

5. Input fra medarbejderne v. Ronni 
 

6. Ros til Jens for at løbe med opgaven mht. afhentning af skolesager på Midtals 
Friskole. Det motiverer når andre går forrest.  
Godt forløb, processen har været god på mange måder. Men især et lille skub i forhold 
til at rykke sammen i bussen og tage yderligere ansvar. 
 
Ros til bestyrelsen for at medarbejder gruppen føler sig set og hørt. Det betyder rigtig 
meget for gruppen. 

 
 

7. Nyt fra Skolelederen v. Marlene. 
Midtals friskole- spændende lærerig proces fordi man overtager ting fra en sørgelig 
historie. God reminder i forhold til, ikke at tage ting for givet. 
 
Skr. eksamen er veloverstået, det er gået godt. 
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Lektiecaféen er afsluttet. Det har været en god proces. Børnene flytter sig, og det har 
en god effekt. For de store har det også været godt- de har fået givet tilbage til 
fællesskabet, hvilket er målet og det der skaber værdi for selve lektiecafeen. Til næste 
skoleår skal det være timet og tilrettelagt, så det kan starte op, når børnene starter. 
Ligeledes skal det afsluttes når 9. klasserne starter deres eksamen. 
 
En elev er udskrevet fra skolen. Der er tilbudt møder til forældrene forud for 
udskrivelsen. 
 
En elev fra 6. klasse har DD været på besøg på Hørup skole. 
Der er jævnligt møder med forældre, der gerne vil indskrives til kommende årgange. 
Der er også kontakt fra forældre. PT er det opgavebørn, dem har vi desværre ikke 
plads til lige nu. 
 
Input fra ida→ Nordals musikfestival- aftale om opgaver til Nordals festival, Ida skal 
give den videre til støttekredsen. 
 
 

8. Økonomi og projekter v. Kieran - likviditet samt frit valgskonto 
Gennemgang af økonomi. Det er yderst vigtigt at vise rettidig omhu ASAP. 
 
Underskud på ca. 500.000 som billedet ser ud lige PT. Det kan reddes ved en 
efterregulering, hvilket er afhængigt af elevtal til september. 
 
Vi kan blive presset på både resultat og likviditet. 
Jens input ifht. Nulregnskab til generalforsamling 
Kieran og Lissi afholder møde med gennemgang af posteringer og processer. Derefter 
møde i økonomiudvalget. 
 
2. Juni er der rejsegilde. Alt forløber planmæssigt. Vi skal nu til at betale fakturaer, 
Kieran søger AP Møller fonden om midler til disse. 
Der skal tages stilling til jordstakken der ligger. 
Rejsegilde skal koordineres. 
 
 

9. Forældreengagement v. Mona m.fl. 
Der er pt gang i et større arbejde omkring definition af skolens værdier. Mette 
interviewer Marlene og Jens for at kunne lave en kernefortælling.  
Input fra Jens→ Mødepligt til :Generalforsamling, forældremøder og skole/hjem 
samtaler. 
Styrke kontakten mellem bestyrelsen og forældregruppen. 
 
Pengeværdier skal med i det kommende skriv. 
 
Julie byder ind med at tage en opgave ifht. ansvar for tovholder. 
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10. Sprogbrug og adfærd i skolegården ved. Mette.  

Drøftelse omkring sprogbrug blandt børn→ Eleverne tager deres sprog fra spil og 
internettet med ind i skolen. UV i at børnene lærer at skille det ad.  
Lad det være en rød tråd gennem skoleåret- sæt det på dagsorden så det ordentlige 
sprog bliver en del af vores DNA. 
 
  
 

11. Evt. 
- Tidspunkt for fremtidige bestyrelsesmøder→ Ønske om at møderne kan starte 

tidligere. NO GO for lærerne weekender og torsdage. Dernæst afhængige af 
skema efter sommerferien. De indkaldte møder den 14 og 28 juni, vi mødes kl. 
18-21. 
 
Videre til Næste møde 

  Ansvarsområder i bestyrelsen→  
Status på trivselssamtaler 

- Ramme for nedsatte skolepenge 
- Musiklokale 
- Tilsynsførende 
- 20-års fødselsdag - hvad gør vi? 
- Ramme for nedsatte skolepenge→ Den kommende ramme skal 

fastsættes/diskuteres på næste møde. 
 
 

-Rejsegilde Julie skriver ud og efterlyser forældre der kan hjælpe→ Band Sanne, 
pølser,  
 

*** OBS *** 
Såfremt alle punkterne ikke kan færdigbehandles inden for tidsrammen, aftaler vi om mødet fortsættes eller evt. 

udsætter enkelt eller alle punkter til næste bestyrelsesmøde. 
 
 


